
اخباراخبار کاهش تلفات در شرکت توزیع  برق  استان لرستان 

غرس 300 اصله نهال در طرح درختکاری شهرداری بابل

جشن شب یلدا در منطقه زلزله زده هجدک کرمان

رئیس اتاق بازرگانی مازندران: 

شعارزدگی در بخش گردشگری، مانع رشد این صنعت شده است 

مهندس اسماعیل نعمت زاده، شهردار کهریزک خبر داد 

شهر کهریزک؛ شناسنامه دار شد

۱۶ ساعت تلاش آتش نشانان برای مهارآتش در تالاب میقان

سرویس شهرستان- کاهش تلفات برق در 
در  عملی  اقدام  مصادیق  بارزترین  از  یکی  لرستان 
مقاومتی  اقتصاد  متعالی  اهداف  به  رسیدن  جهت 
های  شاخص  تحقق  راستای  در  نیرو  است.وزارت 
تدابیر  اتخاذ  با  برق  حوزه  در  مقاومتی  اقتصاد 
کاری  اولویت  در  را  تلفات  کاهش  اندیشمندانه 
کاهش  جهادی  و  ملی  طرح  و  دانسته  هدفمند 
قرار  توزیع  شرکت  کلیه  کار  دستور  در  را  تلفات 
عامل  مدیر  خودنیا  فریدون  است.مهندس  داده 
طرح  داشت:  ابراز  خصوص  این  در  لرستان  برق 
مهرماه سال 93  در  تلفات  و جهادی کاهش  ملی 
استارت زده شدو مقرر گردیده بود که تلفات برق 
در سراسر کشور از 17.15 درصد به 11 درصد طی 
یکسال کاری یعنی تا مهرماه 94 کاهش یابد.مدیر 
مالی  تنگناهای  علیرغم  گفت:  لرستان  برق  عامل 
لازم  اعتبارات  خوشبختانه  نیرو  وزارت  سطح  در 
تامین و گامهای موثری در این زمینه برداشت شد. 
برق  ریزی  برنامه  و  گیری  تصم  مبنای  گفت  وی 
لرستان در این حوزه کاهش تلفات به میزان کمتر 

از سهمیه تعیین شده است.
منظم  جلسات  برگزاری  با  افزود:  خودنیا 
نتایج  خوشبختانه  جلسات  مصوبات  پیگیری  و 
زحمات همکاران در سراسر استان مثمر ثمر واقع 
شدو ما موفق شدیم به سهمیه تعین شده از طرف 
پس  گفت  خودنیا  برسیم.فریدون  توانیر  شرکت 
در جهت  ها  اولویت  تدوین  و  برگزاری جلسات  از 
امکانات و منابع  به هدف کلیه  تسریع در رسیدن 
به  رسیدن  آن  نتیجه  که  نمودیم  بسیج  را  انسانی 
بود.وی   95 سال  پایان  در  درصد   10.46 تلفات 
سال  در  تعیین شده  و سهمیه  هدف  داشت:  ابراز 
توسط شرکت  لرستان  در  تلفات  کاهش  برای   96
توانیر 9/9 درصد می باشد و برای یک رقمی کردن 
و  تلاشهای مستمر  و  فراوان  باید متحمل زحمات 
ضمن  لرستان  برق  عامل  گردید.مدیر  دوچندان 

مدام  و  نبوده  ثابتی  عدد  تلفات  درصد  اینکه  بیان 
مستقیمی  ارتباط  گفت:  باشد  تعقییرمی  حال  در 
اجرایی  و  عملیاتی  های  برنامه  و  اقدامات  بین 
داشت:  اظهار  دارد.خودنیا  وجود  تلفات  میزان  و 
تلفات  کاهش  حصول  در  ها  موفقیت  از  یکی 
برنامه  تدوین  و  تهیه  و  گذشته  اقدامات  استمرار 
توصیف  این  با  لذا  باشد،  های عملیاتی جدید می 
الزاما بایستی منابع مالی و تجهیزات و منابع انسانی 
بتوان  تا  باشد  اختیار  در  پیش  از  بیشتر  هرساله 
تلفات را کاهش داد و صرفه جویی کلان اقتصادی 
را محقق نمود.در ادامه مهندس عبدالرضا حسینی 
عالی  کمیته  دبیر  و  پروژه  کنترل  دفتر  مدیر  مهر 
دوسال  در طی  انجام شده  اقدامات  تلفات  کاهش 
برنامه  ارزشمند دانست و مهمترین  را بسیار  اخیر 
های عملیاتی سال 96 در این زمینه را بشرح ذیل 

عنوان نمود.
برقهای  تبدیل  و  آوری  جمع  1-شناسایی، 

غیرمجاز به انشعابات قانونی

2- شناسایی، جمع آوری و اصلاح لوازم اندازه 
گیری دستکاری شده

3- احداث شبکه20kv جهت نصب ترانسهای 
کم ظرفیت به منظور کاهش شعاع تغذیه فیدرهای 

فشار ضعیف
معیوب)بدون  گیری  اندازه  لوازم  اصلاح   -4

دخالت مشترک(
مامورین  عملکرد  بر  نظارت  سطح  ارتقاء   -5

قرائت کنتور
6- اصلاح اتصالات سست، نصب خازن و نصب 
جبرانسازها از قبیل اتوبوستر در شبکه های توزیع

های  شبکه  هادی  مقطع  سطح  افزایش   -7
20kv و فشار ضعیف

8- نصب تابلوهای تجمیعی در مراکز تجاری 
و مسکونی جهت کنترل مناسب لوازم اندازه گیری

9- همکاری با بخش خصوصی جهت احداث 
نیرو گاههای تجدیدناپذیر

مهندس حسینی مهر دبیر کمیته عالی کاهش 

تلفات ابراز داشت: اقدامات ذیل در راستای برنامه 
های عملیاتی تعیین شده در 8 ماهه اول سال 96 
انجام گردید و تا پایان سال جاری با جدیت تمام 

پیگیری می شوند
1- جمع آوری 11261 برق غیرمجاز و تبدیل 

5366 فقره از آنها به مشترک قانونی
کنتور   3178 آوری  جمع  و  شناسایی   -2

دستکاری شده و اصلاح لوازم اندازه گیری آنها
نصب  و   20kv خط  احداث4.3کیلومتر   -3

97دستگاه ترانس کم ظرفیت
4- تعویض 2883 کنتور معیوب تکفاز و سه 

فاز
خدمات  جامع  سیستم  از  بهینه  استفاده   -5
مشترکین جهت نظارت بر عملکرد مامورین قرائت 

کنتور
جهت  دار   Gps هندهلدهای  خرید   -6
کنترل مسیر حرکت مامور قرائت کنتور های عادی 

و دیماندی
مقطع  سطح  کیلومتر   59.63 افزایش   -7

هادی شبکه های توزیع
در  تجمیعی  تابلوی  دستگاه   78 نصب   -8

مراکز تجاری و مسکونی
تخصیص 30  و  توانیر  با  نامه  تفاهم  عقد   -9
میلیار ریال اعتبار مذکور جهت اجرای طرح کاهش 

تلفات در واحدهای اجرایی
10- تعیین ناظرین عالی کاهش تلفات جهت 
در  تلفات  کاهش  عملیاتی  برنامهای  بر  نظارت 

واحدهای اجرایی
مصرف  انرژی،  فروش  ای  دوره  مقایسه   -11
روشنایی معابر و انرژی تحویلی مدیریت های توزیع 

برق
اجراء  حال  در  و  شده  انجام  اقدامات  با   -12
انتظار میرود که در پایان سال 96رسیدن به 9.9 

در صدی تلفات انرژی محقق گردد.

سرویس شهرستان- 300 اصله نهال صنوبر 
همکاری  با  بابل  شهرداری  درختکاری  طرح  در 
سبز  فضای  و  ها  پارک  و  منظر  سیما  سازمان 
میدان  در  بابل  طبیعی  منابع  سازمان  و  شهرداری 
مراسم  در  بابل  شد.شهردار  غرس  شهر  این  فاضل 
اجرای طرح درختکاری بیان داشت: هرجایی از بابل 
داشته  را  سبز  فضای  به  شدن  تبدیل  ظرفیت  که 
کاشت  با  را  سبزی  لکه  توان  می  حتی  یا  و  باشد 
فقط چند درخت ایجاد کرد، در دستور کار مدیران 
مربوطه قرار گیرد.مهندس کبود فیروزجایی افزود: 
این کار نه تنها به عنوان شعار بلکه به عنوان یک 
کار عملی در برنامه شهرداری قرار خواهد گرفت.وی 
با تاکید بر فرهنگ سازی درختکاری، بیان داشت: 

نهادینه  برای  و  دارد  هزینه  به  نیاز  سازی  فرهنگ 
از خودمان شروع کنیم. باید  اول   فرهنگ،  کردن 
شهردار بابل از نصب کانکس به منظور کنترل زباله 
و نخاله دراین منطقه خبر داد.مهندس کبود با اشاره 
به شناسایی گونه ها و کاشت آنها در مناطق مناسب 
آمایش  گذشته  های  سال  در  داشت:  اظهار  شان، 
خوبی  به  ها  گونه  کاشت  خصوص  در  سرزمینی 
صورت نگرفت لذا باید با یک کار کارشناسی گونه ها 
را بر حسب خاک، هوا، دما، رطوبت و دیگر عواملی 
که در رشد یک گونه موثر است، بکاریم.شهردار بابل 
منظور  به  بابل  در شهرداری  فکر   اتاق  تشکیل  از 
تا  کرد  امیدواری  ابراز  داد.وی  خبر  امر  این  تحقق 
با ادامه این روند بابلی سرسبز داشته باشیم. مدیر 

عامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری بابل 
نیز در این خصوص بیان داشت: سازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری بابل در راستای افزایش سرانه 
فضای سبز شهری، تامین عملکرد اکولوژیک، زیبایی 
منظر، کاهش آلودگی هوا و صوتی و تحمل تنش 
شهروندان،  برای  سال  گرم  فصول  در  دمائی  های 
قرار  سازمان  این  برنامه  در  را  کاری  نهال  عملیات 
داده است لذا بر اساس کارشناسی در هر نقطه از 
شهر بابل که شرایط و فضای مناسب چنین کاری 
فراهم باشد،  درختکاری در آن نقطه انجام می شود.
فاضل  بابازاده در مورد درختکاری میدان  مهندس 
از  یکی  درختکاری  اینکه  به  توجه  با  شد:  یادآور 
برنامه های سازمان پارک ها و فضای سبز می باشد 

زمینی  تسطیح  و  سازی  پاک  با  کردیم  تلاش  لذا 
به مساحت 8 هزار متر مربع واقع در میدان فاضل 
نبش بلوار یاسینی که به محل دپوی نخاله ها و زباله 
تبدیل شده بود ، 300 اصله نهال صنوبر را با حضور 
شهردار و مسئولین شهری غرس نماییم.وی افزود: 
با اجرای این کار نه تنها در جهت ترویج و اشاعه ی 
فرهنگ درختکاری تلاش نمودیم بلکه مکان هایی 
را که به محل دفن زباله و بلااستفاده رها شده بود 
را نیز به مکانی سبز و قابل استفاده تبدیل کردیم.
مدیر عامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
بابل عنوان کرد: غرس 300 اصله صنوبر با همکاری 
اداره  و  شهرداری  سبز  فضای  و  ها  پارک  سازمان 

منابع طبیعی بابل انجام شد.

علوم  دانشگاه  اجتماعی  امور  معاونت  شهرستان-  سرویس 
در  یلدا  شب  بوتیا  شهرسازان  آرمان  موسسه  و  کرمان  پزشکی 
گرفتند.این جشن  گورک جشن  روستای  هجدک  زده  زلزله  منطقه 
زلزله  مردم  روان  به سلامت  توجه  و  اجتماعی  نشاط  ایجاد  با هدف 
زده هجدک، با مشارکت معاونت اموراجتماعی دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان و موسسه آرمان شهرسازان بوتیا و با همکاری و حضور گرم 
گورک،  روستای  دهیار  پور،  غنی  حسن  شد.  برگزار  منطقه  اهالی 
از زحمات خیرین، سازمان های مردم نهاد، دانشگاه  ضمن قدردانی 
علوم پزشکی و سایر دستگاه های دولتی در خدمت رسانی به مردم 
زلزله زده منطقه گفت: با توجه به پس لرزه های شدید در منطقه، 

برگزاری چنین جشنی باعث ایجاد روحیه با نشاط و شب ماندگار و 
به یادماندنی خواهد شد. در ادامه اهالی روستای گورک با مشارکت 
در شعر خوانی، خاطره گویی، اجرای نمایش و مسابقه همراه با اهدا 
جوایز این شب را جشن گرفتند.گفتنی است؛ شبکه بهداشت و درمان 
شهرستان راور ، بخشدار منطقه، بهورز خانه بهداشت روستای گورک 
، مسئول واحد سمعی و بصری مرکز بهداشت شهرستان کرمان، بهورز 
خانه بهداشت حرجند همکاری و هماهنگی های لازم را بعمل آوردند.
لازم به ذکر است این جشن با حمایت مادی و معنوی خیرین معاونت 
اموراجتماعی دانشگاه علوم پزشکی کرمان و موسسه آرمان شهرسازان 

بوتیا  برگزار شد.

بازرگانی مازندران به ظرفیت  اتاق  سرویس شهرستان- رئیس 
های فراوان حوزه گردشگری در استان اشاره کرد و گفت: در این بخش 
دچار شعارزدگی شده ایم و تا مادامی که این رویه ادامه یابد این صنعت 
جهانی راه به جایی نخواهد برد . عبداله مهاجر در نشست با اصحاب رسانه 
غرب مازندران در نوشهر با اشاره به مزیت گردشگری مازندران و بویژه 
منطقه غرب استان اظهار داشت: متاسفانه اتفاق خاصی با تناسب ظرفیت 
موجود رخ نداده است تا بتوانیم از ظرفیت خدادای آن بهره برداری کنیم 
. وی با اشاره ظرفیت های استان مازندران و به خصوص غرب استان 
با عنوان اینکه نتوانستیم از نعمات خدادادی استفاده حداکثری را بریم 
افزود: سالانه بیش از 30 میلیون نفر گردشگر وارد استان می شود اما 
جز خدمات، عاید و درآمدی برای ما نداشته و حتی هزینه ای بیش از در 
آمد برای شهرستانها به ارمغان آورده است . وی با تاکید بر اینکه منافع 
گردشگری باید عاید مردم استان شود گفت: اتاق بازرگانی برنامه های 

زیادی در حوزه گردشگری و دریا مطرح کرده است.

نعمات  از  تنها  نه  ما  داد:  ادامه  مازندران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
خدادادی در حوزه گردشگری استفاده نمی کنیم بلکه به این بخش 
ایم. شده  شعارزدگی  دچار  گردشگری  بخش  در  و  ایم  کرده  ظلم 
مهاجراظهار امیداوری کرد با رویکرد دولت دوازدهم بتوان از ظرفیت 
های موجود در بخش گردشگری و دریا در استان بهره گرفت.رئیس 
اتاق بازرگانی مازندران در بخشی از سخنانش به ظرفیت های بخش 
اقتصاد  صادراتی در استان اشاره و اضافه کرد و آن را جزو بندهای 
در حوزه صادرات  نیز  رهبری  معظم  مقام  گفت:  و  دانست  مقاومتی 
باید صادر  با کلمه »  اینکه  با عنوان  اند.مهاجر  فراوانی داشته  تاکید 
کنیم« مشکل حل نمی شود گفت: تولید و بسته بندی خوب، تعیین 
بازارهای هدف مناسب از بایدهایی است که بخش خصوصی باید به 
بخش  اختیار  در  صادرات  فراروی  موانع  ولی  باشد  داشته  توجه  آن 
خصوصی نیست.رئیس اتاق بازرگانی مازندران با تاکید بر اینکه حوزه 
و  واگذار شود  به بخش خصوصی  قانون  بایدطبق  و صادرات  اقتصاد 

تاکنون این امر محقق نشده است گفت: امیدواریم در دولت دوازدهم 
واگذار شود.وی  بخش خصوصی  به  و صادرات  اقتصاد  اجرایی  حوزه 
رقابت  در  اگر  گفت:  نمی شود  شعار حل  با  اینکه صادرات  اظهار  با 
با رقبای خود در کشورهای هدف نتوانیم قیمت تمام شده را پایین 
های  هیئت  سفر  به  ماند.مهاجر  خواهیم  جا  رقابت  بازار  از  بیاوریم، 
خارجی و سفرای خارجی برای تبادلات اقتصادی به استان اشاره کرد 
و گفت: برای صادرات اول باید ذائقه را مورد توجه قرار دهیم و سپس 
مازندران،  بازرگانی  اتاق  ببریم.رئیس  بین  از  را  رقابت  فراروی  موانع 
و  بیان کرد  فراروی صادرات  ترین مشکل  اساسی  را  حقوق گمرکی 
بازارهای  به  استان  تولیدی  کالاهای  مشکلات،  همه  رغم  به  گفت: 
آمریکا نیز صادر شده است و این نشان از توانمندی استان دارد.وی 
به ظرفیت های صادراتی در کشور روسیه اشاره کرد و گفت: بیش از 
60 درصدی تولیدات غذایی و لبنی در روسیه از طریق واردات تامین 
می شود و باید مشکلات فراروی نظیر قیمت تمام شده را حل کنیم.

طرح  اجرای  پایان  با  شهرستان-  سرویس 
ملک  هزار   17 از  بیش  کهریزک  شهر  ممیزی 
مسکونی، صنعتی و تجاری شناسایی و نقشه جامع 

شهرتکمیل شد. 
گفت:  خبر  این  اعلام  با  زاده  نعمت  مهندس 
یکساله  ای  پروسه  اجرای  طول  در  خوشبختانه  
و  رسید  پایان  به  کهریزک  شهر  ممیزی  طرح   ،
اکنون پس از گذشت 16 سال از سابقه شهر شدن 
نقشه جامع شهر ترسیم  بار  اولین  برای  کهریزک، 

افزود: طرح ممیزی یکی  ادامه  شده است. وی در 
ای  ونقشه  شهر  راهبردی  های  طرح  مهمترین  از 
جامع برای انتظام بخشیدن اداره امور مالی، صنفی 
این  توان  ومی  شود  می  شهرمحسوب  خدماتی  و 
دار شدن شهر  در مسیر شناسنامه  گامی  را  طرح 

کهریزک قلمداد کرد. 
اجرای  با  کرد:  خاطرنشان  کهریزک   شهردار 
مسکونی،  ملک   884 و  13هزار  ممیزی  طرح 
ویلایی و باغ در محدوده جغرافیایی شهر شناسایی 

شده است واطلاعات 4 هزار و 194 ملک صنفی و 
رسیده  ثبت  به  شهر  تجاری  پهنه  در  نیز  صنعتی 
است که اکنون با در دست داشتن این آمار جامع 
را  تری  مناسب  توان خدمات  از شهر می  کامل  و 
اظهار  زاده  نعمت  داد. مهندس  ارائه  به شهروندان 
داشت: درحال حاضر یکی از افق های چشم انداز 
مدیریت کلان کشور سوق دادن مدیریت شهرها به 
طرح  اجرای  پایان  وبا  است  شهرالکترونیک  سوی 
ممیزی و در دست داشتن آمار جزء به جزء شهر، 

از  هریک  برای  الکترونیکی  های  پرونده  تشکیل 
اولویت  از  مالکان مسکونی ، صنفی وصنعتی یکی 
می  محسوب  کهریزک  شهرداری  مدیریت  های 
نه  الکترونیکی  اطلاعاتی  بانک  ایجاد  با  که  شود 
از تمامی املاک شهربه ثبت  تنها اطلاعات کاملی 
می رسد بلکه خدمات رسانی در حوزه شهرسازی، 
اصناف، خدمات شهری و... به شهروندان تسریع و 
از نگاه های سلیقه ای و احتمال بروزخطا  به دور 

صورت می گیرد.

سرویس شهرستان- ساعت 37 دقیقه بامداد جمعه و پس از 
تماس با مرکز پیام سازمان آتش نشانی شهرداری اراک مبنی آتش 
سازمان  خدوم  مامورین  بلافاصله  میقان  تالاب  نیزارهای  در  سوزی 
و  اطفای حریق  دستگاه خودروی   4 با  اراک  نشانی شهرداری  آتش 
دو دستگاه تانکر پشتیبان در ساعت 55 دقیقه بامداد به محل حادثه 
تالاب  بودن  باتلاقی  دلیل  به  شهرداری  خدوم  آتشنشانان  رسیدند. 
میقان تا جایی که امکان حرکت خودروهای اطفای حریق بود اقدام 

آتش  نیروهای  آن  از  پس  و  کردند  آتش  گسترش  از  جلوگیری  به 
نشان، خود به نزدیکی آتش رفته و اقدامات خود را ادامه دادند. در 
ساعت های ابتدایی صبح جمعه طی اطلاع به مدیریت ستاد بحران 
استانداری، مسوولین در محل حاضر شدند.  به جهت گستردگی آتش 
بلافاصله شهرداری اراک دو دستگاه بیل زنجیری، لودر و بیل بکهو 
اعزام نمود و با استفاده از بیل های زنجیری اقدام به عملیات »آتش 
با  و  کانال  ایجاد  با  از آن  نمودند. پس  برُ« و جداسازی کانون آتش 

عملیات لوله گذاری به طول 120 متر به عمق آتش نفوذ و اقدام به 
مهار آن کردند. با دستور استاندار مرکزی و مدیریت ستاد بحران که با 
حضور در محل از ساعتهای ابتدایی، درخواست هواپیمای آبپاش شد 
و در چهار مرحله اقدام به خاموش کردن هوایی آتش کردند. بالاخره 
پس از 16 ساعت تلاش خستگی ناپذیر آتش نشانان جان برکف در 
ساعت 16:30 دقیقه آتش مهار شد.شایان ذکر است برخی از اعضای 

شورای اسلامی شهر اراک نیز در تالاب میقان حضور پیدا کردند. 

با حضور 270 دانش آموز کلاس اولی
جشنواره فراگیري نخستین واژه ) آب( 

در شهر محلات برگزار شد
فراگیري  جشنواره  شهرستان-  سرویس 
با   96 ماه  آذر   27 امروز  صبح   ، واژه  نخستین 
حضور رئیس اداره آموزش و پرورش و مدیر امور 
آب و فاضلاب شهرستان محلات ، دیگر مسئولان 
و  شهرستان  این  آبفا  امور  و  پرورش  و  آموزش 
سالن حضرت  در  اولی  آموز کلاس  دانش   270
زینب )س( آموزش و پرورش محلات برگزار شد. 
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی طراوتی مدیر دفتر روابط عمومی 
شرکت با اعلام خبر فوق گفت : این جشنواره در 
ادامه برگزاری جشنواره های فراگیری نخستین 
شهر  در  اولی  کلاس  آموزان  دانش  ویژه  واژه 
 270 برای  محلات  شهر  در  مرزی  استان  های 
دانش آموز برگزار شد و طی روزهای آینده در 
سایر شهرهای استان نیز برگزار خواهد شد. وی 
در  حاضر  مسئولان  توسط  آب  زنگ  نواختن  از 
نمادین  صورت  به  آب  واژه  تدریس   ، جشنواره 
اجراي   ، اول  کلاس  آموزگاران  از  یکي  توسط 
از  آموزشی  کمک  های  بسته  توریع  و  نمایش 
جمله برنامه هایي یاد کرد که در این جشنواره 
تاثیر  به  اشاره  با  انجام شد. وی  در شهرمحلات 
آموزشی  و  فرهنگی  های  برنامه  اجرای  مطلوب 
ازانرژی  استفاده  درست  شیوه  فرهنگسازی  در 
اظهار  نوجوان  و  کودک  قشر  در  آب  ویژه  به 
ما  کشور  در  مردمانی  آینده  در  کرد  امیدواری 
از  درست  استفاده  با  که  کرد  خواهند  زندگی 
منابع طبیعی و انرژی های موجود با کمبود این 
منابع مقابله و آن را برای نسلهای آینده نگهداری 

می نمایند.

مدیرعامل آبفا استان در بهره برداری آزمایشگاه 
میکروبیولوژی امیدیه

آزمایشگاه های کنترل کیفیت آب 
در همه شهرستان های خوزستان 

راه اندازی می شود
امور  آزمایشگاه  شهرستان-  سرویس 
فیزیکی  و  با شاخص های میکروبیولوژی  کیفی 
گزارش  شد.به  افتتاح  امیدیه  شهرستان  در  آب 
روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب خوزستان، 
صادق حقیقی پور مدیرعامل آبفا خوزستان روز 
اظهار  آزمایشگاه  این  افتتاح  آیین  در  سه شنبه 
امیدیه  شهرستان  کیفی  امور  آزمایشگاه  کرد: 
ارتقاء  برای  ریال  میلیارد   10 از  بیش  اعتبار  با 
افتتاح شده  این شهرستان،  به  مطلوب  خدمات 
جدیدترین  آزمایشگاه،  این  در  افزود:  است.وی 
آب  سنج،  هدایت  سنج،  کدورت  های  دستگاه 
مقطر گیری، میکروسکوپ مدرن، کلونی کانتر، 
انکوباتور، آون، هود آزمایشگاهی و اتوکلاو غیره 
آزمایش  های  روش  روزترین  به  و  است  موجود 
می  قرار  استفاده  مورد  باکتریولوژیکی  های 
اولویت  مهمترین  به  اشاره  با  پور  گیرد.حقیقی 
دراین  شرب  آب  تامین  زمینه  در  شرکت  این 
آبفا خوزستان، کیفیت  قرمز  مناطق گفت: خط 
آب و یکی از مهمترین اولویت های ما تضمین 
است.رئیس  شهروندان  آشامیدنی  آب  بهداشت 
هیئت مدیره آبفا خوزستان، تصریح کرد: محور 
افزایش کیفیت  اصلی فعالیت های این شرکت، 
شهروندان  به  بهتر  خدمات  ارائه  و  آب  مطلوب 
چنین  اندازی  کرد:راه  بیان  پور  است.حقیقی 
به  توجه  با  استان  سراسر  در  هایی  آزمایشگاه 
است. کار  دستور  در  آب،  کیفی  بحث  اهمیت 
آزمایشگاه   17 حاضر  حال  در  است:  گفتنی 
کنترل کیفی فیزیکی و شیمیایی، میکروبیولوژی 
و بیولوژی در خوزستان فعال می باشند که تحت 
نظارت شرکت آبفا استان، بهداشت و کیفیت آب 
در شبکه توزیع آب شهری این شرکت را پایش 

می کنند. 

خرما عامل توسعه کسب و کار در بم
عوامل  از  بسیاری  گفت:  کرمان  اتاق  رئیس 
توسعه مانند وجود نیروی انسانی لازم، مزیت های 
کشاورزی به خصوص در محصول خرما، مجموعه 
تفکر  با  مسئولان  و  خودروسازی  جدید،  ارگ 
شهرستان  این  و  دارد  وجود  بم  در  توسعه گرا، 
پایدار  توسعه  به  بیشتر  تلاش های  با  می تواند 
دست یابد. »سیدمهدی طبیب زاده« در نشست با 
فرماندار بم و جمعی از فعالان اقتصادی شهرستان 
می تواند  بم  در  کرمان  اتاق  نمایندگی  افزود:  بم 
تا  باشد  این  یاری رسان بخش خصوصی  و  همراه 
ضمن افزایش تولید، به ایجاد اشتغال بپردازد و در 
صادرات محصولات منطقه موفق تر از گذشته عمل 
کند.وی با بیان این که خودروسازی بم سهم مهمی 
در اشتغال استان دارد و هم اکنون نیز برنامه های 
تا  است  انجام  حال  در  مجموعه  این  در  وسیعی 
میزان تولیدات داخل را در این حوزه افزایش دهند، 
تصریح کرد: خرما عامل توسعه کسب و کار در بم 
محسوب می شود و آثار تاریخی این شهرستان به 
ویژه ارگ بم در منطقه آسیای میانه منحصر به فرد 
است. طبیب زاده خاطرنشان کرد: اتاق کرمان تمرکز 
خود را بر محور گردشگری قرار داده و در این زمینه 
با دعوت از نماینده یک شرکت خارجی برای ارائه 
مشاوره و سفر وی به کرمان و بم برنامه ریزی هایی 
صورت گرفت. رئیس اتاق کرمان پیشنهاد برگزاری 
همایشی با حضور سفرا، مدیران موسسات خیریه 
بین المللی و... در بم را مطرح کرد و گفت: می توان 
با دعوت از این افراد موثر، بم را پس از زلزله به 
آن ها معرفی و از این فرصت برای جذب گردشگران 
انسان  این که  بیان  با  طبیب زاده،  کرد.  استفاده 
توسعه یافته، جامعه توسعه یافته را به وجود می آورد، 
تصریح کرد: بهتر است در شهرستان بم بر روی 
توسعه نیروی انسانی بر اساس ملاک های تعریف 
فرصت های  و  گیرد  بیشتری صورت  تمرکز  شده 
سرمایه گذاری بم بیشتر معرفی شود.وی در بخش 
دیگری با اشاره به این که با پیگیری های اتاق کرمان 
و کمیسیون بانک، بیمه و امور مالیاتی، اصلاح برخی 
انجام  ملی  این حوزه در سطح  مقررات  و  قوانین 
فعالان  برخی مشکلات  به طرح  توجه  با  شد که 
اقتصادی بم در این زمینه، نشستی برای پیگیری 
و حل مشکلات آن ها با همکاری کمیسیون بیمه، 
بانک و امور مالیاتی اتاق کرمان در این شهرستان 

برگزار می شود.

برگزاری جلسه استقرار مدیریت دانش 
در شرکت برق منطقه ای خوزستان

استقرار  جلسه  شهرستان-  سرویس 
ای  منطقه  برق  شرکت  در  دانش  مدیریت 
و  معاونان  مدیرعامل،  حضور  با  خوزستان 
عضو  جلیلی  افشار  سخنرانی  با  کارشناسان 
و  نیرو  وزارت  دانش  مدیریت  راهبردی  شورای 
مشاور مدیریت دانش شرکت توانیر برگزار شد.به 
گزارش روابط عمومی شرکت سهامی برق منطقه 
ای خوزستان، کارگروه تخصصی مدیریت دانش 
نظام  های  سیاست   16 بند  اجرای  راستای  در 
اداری ابلاغی از سوی مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( مبنی بر بکارگیری اصول مدیریت دانش 
و  نیرو  وزارت  عالی  مقام  تاکید  به  عنایت  با  و 
جلیلی  است.افشار  شده  تشکیل  توانیر  شرکت 
در این جلسه با بررسی های ویژگی های دانش 
سازمان  هر  با  متناسب  دانش  مدیریت  گفت: 
تعریف می شود و قابل کپی کردن نیست، بلکه 
دارایی  از  که  است  افراد  با  متناسب  دانش  این 
های ناملموس سازمان محسوب می شود. سوال 
کلیدی آن است که آیا اگر گروهی جایگزین یک 
گروه دیگر شود باز همین عملکرد به دست می 
به سمت منفی شدن حرکت می کند  یا  آید و 
راهبردی  شورای  است.عضو  دانش  همان  این  و 
اختلاف  داد:  ادامه  نیرو  وزارت  دانش  مدیریت 
دانش باعث شده برخی سازمان ها پیشرو باشند 
و برخی دیگر در روزمرگی گرفتار شوند، در واقع 
این دانش با افراد گره خورده و خیلی جدا پذیر 
ابزاری  دانش  مدیریت  کرد:  اضافه  نیست.وی 
است که دانش و پتانسیل ها را بالفعل می کند 
اهداف  تحقق  که  است  هایی  حوزه  مدیریت  و 
هر سازمان را میسر می کند، در واقع مدیریت 
دانش مطابق نیازهای سازمان طراحی می شود و 
به عنوان یک ابزار و نه هدف مورد استفاده قرار 
دفتر  توسط  جلسه  این  است،  گیرد.گفتنی  می 
مِعاونت  آموزش  و  انسانی  نیروی  ریزی  برنامه 

منابع انسانی شرکت برق منطقه ای برگزار شد.

آماده باش اعضای ستاد مدیریت 
بحران شهرداری کهریزک در 

بلندترین شب سال
ستاد  رییس  شهرستان-  سرویس 
مدیریت بحران شهرداری کهریزک گفت: در پی 
وقوع زمین لرزه 5.2 ریشتری شب گذشته، ستاد 
عوامل  حضور  با  کهریزک  شهر  بحران  مدیریت 
خدماتی  واحدهای  مدیران  و  ادارات  اجرایی 
شهرداری تشکیل و ظرفیت های موجود درشهر 
شهروندان  به  مطلوب  خدمات  افزایش  برای 
تدابیر  بینی  پیش  و  اضطراری  اسکان  جهت 
امنیتی قبل و بعد از وقوع احتمالی زلزله به طور 
راهبردی مورد بررسی و اجرا قرار گرفت.شهردار 
کهریزک در ادامه افزود: با توجه به نگرانی برخی 
تمامی  مجدد،  زلزله  وقوع  جهت  شهروندان  از 
مجموعه های ورزشی شهرداری به عنوان نقاط 
ایمن شهر با تامین وسایل گرمایشی و روشنایی 
برای اسکان موقت شهروندان آماده سازی شده 
است که شب گذشته بلافاصله پس از وقوع زلزله 
گشوده  شهروندان  روی  به  ها  ورزشگاه  درب 
ستاد  هماهنگی  با  مراکز  این  نیز  امشب  و  شد 
مدیریت بحران شهرداری میزبان شهروندان شهر 
خواهند  مسافران  و  ری  اهالی  سایر  و  کهریزک 
داشت:  اظهار  ادامه  در  زاده  نعمت  بود.مهندس 
منظوره  چند  های  ساختمان  تجهیز   بر  علاوه 
امن  کانون های  عنوان  به  نیز  ها  بوستان  شهر، 
چادر  نصب  و  شهروندان  موقت  اسکان  برای 
و...  نیز آماده سازی و ایمن سازی شده است و 
شهروندان می توانند در صورت نیاز در بوستان 
ها مستقر شوند.شهردار کهریزک در پایان خاطر 
نشان کرد: هیچ شواهد و مستنداتی برای وقوع 
مجدد زلزله وجود ندارد اما با توجه به ضرورت 
مدیران  تمامی  تاکنون  دیشب  از  پیشگیری 
ستاد  اعضای  و  نشانی  آتش  نیروهای   ، اجرایی 
رسانی  خدمت  برای  شهرداری  بحران  مدیریت 
آماده  در  بحران  وقوع  زمان  در  شهروندان  به 
نیز  اهالی شهر  از  و  برند  به سر می  باش کامل 
تقاضا داریم باحفظ آرامش و جلوگیری از انتشار 
شایعات، از امکانات و تدابیر پیش بینی شده در 
هرگونه  وقوع  در صورت  و  مند شده  بهره  شهر 
حادثه ای شرایط خدمت رسانی را برای نیروهای 

اجرایی و امدادی فراهم کنند.

رئیس پارک ملی کرخه:
تنها یک »گوزن زرد« در پارک ملی 

کرخه باقی مانده است
تلفات  به  اشاره  با  پارک ملی کرخه  رئیس 
بالای گوزن های زرد ایرانی در این پارک گفت: 
اکنون تنها یک گوزن زرد در پارک ملی کرخه 

باقی مانده است.
وضعیت  اینکه  بیان  با  الوندی  محمد 
گوزن های زرد ایرانی در این پارک خوب نیست، 
ایرانی در  از گوزن های زرد  تعدادی  اظهار کرد: 
طبیعت رهاسازی شده اند و در حال حاضر تنها 
پارک  این  قرنطینه  در  ایرانی  زرد  گوزن  یک 

نگهداری می شود.
وی افزود: احتمال دارد که خارج از محدوده 
پارک ملی کرخه گوزن زرد ایرانی وجود داشته 

باشد اما تاکنون موردی مشاهده نشده است.
اینکه  بیان  با  کرخه  ملی  پارک  رئیس 
تاکنون   92 سال  از  ایرانی  زرد  گوزن  جمعیت 
تلفات زیادی داشته است، بیان کرد: گوزن زرد 
ایرانی در سال 92 بیشترین تلفات را داشت که 
در این سال حدود 50 رأس گوزن زرد در پارک 
ملی کرخه تلف شدند. در سال 94 نیز 6 رأس 
گوزن زرد و در سال 95 نیز 6 رأس گوزن زرد 
تلف شدند. الوندی با بیان اینکه بیشترین علت 
تلفات گوزن های زرد شیوع »مگس میاز« است، 
گفت: در این سال ها شیوع مگس میاز در میان 
گوزن های زرد ایرانی موجب تلفات تعداد زیادی 

از این گوزن ها شده است.
وی با بیان اینکه شرایط عمومی پارک ملی 
کرخه خوب است و مشکل خاصی وجود ندارد، 
زرد  گوزن  تعدادی  که  است  این  بر  قرار  افزود: 
ایرانی از استان های همجوار به پارک ملی کرخه 

منتقل شوند.
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